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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.1.10.2018 

 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 14 grudnia 2018 roku.  

 
 

 

 

 

 Na stan 9 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 9 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Punkt 1 posiedzenia do czasu wyboru Przewodniczącego Komisji prowadził Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Olecku – Grzegorz Kłoczko. Pozostałymi punktami kierował 

Przewodniczący Komisji – Pani Anna Kaczor. 

 

Protokołowała pracownik obsługi biurowej Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu 

Miejskiego w Olecku – Barbara Skarżyńska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak,  

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska,  

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. 

2. Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2019 rok oraz projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019 – 2028. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 1 – wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wytłumaczył, jak będzie przebiegało głosowanie. Prosił o zgłaszanie kandydatur  

na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji  

w Olecku. 

 

Członek Komisji – Jakub Dziubiński 

zgłosił kandydaturę Pani Anny Kaczor.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy Radna zgadza się na kandydowanie. 
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Członek Komisji – Anna Kaczor 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił kandydaturę Pana Wojciecha Rejterady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy Radny zgadza się na kandydowanie. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zamknął listę kandydatur i poddał pod głosowanie zamknięcie listy. 

 

Za zamknięciem listy kandydatur na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku głosowało 9 członków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, iż członkowie Komisji przystąpią teraz do głosowania za kandydaturą Pani Anny 

Kaczor na Przewodniczącego Komisji. 

 

Za kandydaturą Pani Anny Kaczor głosowało 5 członków, przeciw 3 członków, 1 wstrzymał 

się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

powiedział, że członkowie Komisji przystąpią teraz do głosowania za kandydaturą Pana 

Wojciecha Rejterady na Przewodniczącego Komisji. 

 

Za kandydaturą Pana Wojciecha Rejterady głosowało 4 członków, przeciw 1 członek,  

4 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady 

Miejskiej w Olecku została Pani Anna Kaczor. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przekazał przewodnictwo nowo wybranemu Przewodniczącemu Komisji – Annie Kaczor. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

prosiła o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego Komisji.  

 

Członek Komisji – Marcin Czekay 

zgłosił kandydaturę Pani Renaty Małgorzaty Maciąg. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy Radna wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Członek Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Innych kandydatów nie zgłaszano. 
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Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zamknęła listę zgłoszeń i poddała pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur. 

 

Za zamknięciem listy kandydatur na Wiceprzewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku głosowało 9 członków. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

poddała pod głosowanie kandydaturę Pani Renaty Małgorzaty Maciąg  

na Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Za kandydaturą Pani Renaty Małgorzaty Maciąg głosowało 5 członków, 4 członków nie 

brało udziału w głosowaniu. 

 

Wiceprzewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Olecku została Pani Renata Małgorzata Maciąg. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2019 rok oraz projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019 – 2028. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

omówiła projekt budżetu Gminy Olecko na 2019 rok zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza 

Olecka nr ORN.0050.139.2018 z dnia 15 listopada 2018 r. oraz projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Olecko na lata 2019 – 2028 zgodnie z Zarządzeniem  

nr ORN.0050.138.2018 z dnia 15 listopada 2018 r. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

zapytała, czy w Olecku są tylko niepubliczne żłobki. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że w Olecku są dwa niepubliczne żłobki: „Smyczek” oraz „Jedyneczka”. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

zadała pytanie, czy istnieją w Olecku kluby dziecięce. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odparła, iż żadna niepubliczna jednostka nie zgłosiła potrzeby założenia takiego klubu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

spytała, czy wpływy z PIT-ów zwiększyły się czy się zmniejszyły oraz czy wynika  

to ze wzrostu zarobków, a może ilości osób, które rozliczają się z PIT-u. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

stwierdziła, że wpływy z PIT-ów zwiększają się, wynika to głównie ze wzrostu zarobków. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

stwierdziła, że stawki podatku od środków transportowych są dość wysokie i  jeśli dobrze 

kojarzy, to w poprzedniej kadencji były podniesione. 
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Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, że stawki nie były podnoszone. Ostatnie zmiany nastąpiły uchwałą  

nr ORN.0007.80.2016 z 28 października 2016 r. w sprawie określenia stawek podatku  

od środków transportowych, które były obniżone. 

 

Członek Komisji – Jakub Dziubiński 

zapytał, czy możliwe byłoby zwiększenie funduszy na kulturę, aby utrzymać jakość 

organizowanych imprez. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odparła, że dotacja na Regionalny Ośrodek Kultury „Mazury Garbate” wyniesie 1.640.000 zł. 

W zeszłym roku ROK otrzymał dotację w wysokości 1.630.000 zł i w trakcie roku 

zwiększono dotację o 37.000 zł. W każdym roku dotacje na ROK były zwiększane  

w miarę potrzeb. Zaznaczyła, że gmina Olecko będzie organizować ACTIVE FESTIWAL 

Olecko 2019 , na co przeznaczono kwotę 188.600 zł. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

nawiązując do projektu „Rozbudowa z przebudową amfiteatru” dodał, że prace obecnie 

zostały zawieszone, ponieważ wykonawca używa technologii betonu architektonicznego, 

która wymaga odpowiedniej temperatury – przynajmniej +5°. Wystąpiono o zezwolenie 

 na zawieszenie prac, a wykonawcy pozostało 30 dni na zakończenie. Kierownik budowy 

zapewnia, że wszystko zostanie skończone na czas. Festiwal zaplanowany jest na sierpień, 

jednak wcześniej mają odbyć się inne imprezy. Założenia muszą zostać spełnione, aby dotacja 

z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 2014-2020 

nie musiała być zwrócona. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy zadanie Modernizacja i rozwój sieci oświetlenia ulicznego w Gminie Olecko  

na potrzeby podniesienia jej efektywności w formule Partnerstwa Publiczno-Prywatnego jest 

ujęte w budżecie. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że projekt Modernizacja i rozwój sieci oświetlenia ulicznego w Gminie Olecko  

na potrzeby podniesienia jej efektywności w formule Partnerstwa Publiczno-Prywatnego jest  

w trakcie finalizacji. Do 15 listopada b.r. projekt powinien zostać przedłożony Radzie 

Miejskiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

uważa, że wprowadzenie tego zadania do budżetu Gminy Olecko na 2019 rok i Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019 – 2028 doprowadzi do deficytu budżetu 

Gminy. Procedura przetargowa może trwać nawet 3-4 miesiące. Zadanie jest wieloletnie. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zadał pytanie, czy została przygotowana analiza dotycząca sytuacji nauczycieli w szkołach 

podlegających Gminie po odejściu uczniów z dwóch roczników. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odparł, że Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu jest w trakcie przygotowywania 

takiej analizy. 

 

Członek Komisji – Ferdynand Grodzicki 

zauważył, że kiedy odejdą uczniowie z klas gimnazjalnych, przepadnie 30 godzin lekcyjnych 

z jednej klasy, czyli 1,5 etatu nauczyciela. Istnieje ryzyko zwolnień. 
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Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

uważa, iż część nauczycieli „przedmiotowców” powinno bez problemu znaleźć zatrudnienie. 

Zdaniem Radnej trzeba prowadzić rozmowy z nauczycielami. Tematem tym powinni zająć się 

zarówno powiat, jak i gmina. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

twierdzi, że trzeba zadbać, by nauczyciele, którzy obecnie pracują, nadal mieli zatrudnienie. 

Dyrektorzy szkół również powinni uczestniczyć w rozmowach o sytuacji nauczycieli. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zaobserwował, że część zdolnych uczniów kontynuuje naukę w szkołach średnich poza 

Oleckiem. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zdaniem Radnego rozmowy o sytuacji nauczycieli powinny zacząć się od konsultacji 

Burmistrza Olecka ze Starostą Oleckim. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej wraz  

z Przewodniczącym Rady Powiatu, później Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy  

z Komisją Zdrowia, Oświaty i Bezpieczeństwa. Jeśli zostaną wypracowane pewne założenia 

w takiej kolejności, to zostaną wprowadzane do realizacji, np. zatrudnianie nauczycieli tylko  

z powiatu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

uważa, iż nauczyciele powinni być informowani o ewentualnych planach i działaniach. 

Rozmowy z nauczycielami również odniosłyby pozytywny skutek, ponieważ możliwe jest,  

że obawiając się o swoją sytuację sami podjęliby już jakieś kroki, mają pomysły  

do zrealizowania. Nie powinno wykluczać się spotkania z samymi zainteresowanymi. Trzeba 

wziąć też pod uwagę, że nauczyciele mają etaty łączone, co stanowi złożone problemy. 

 

Członek Komisji – Jakub Dziubiński 

zgadza się z Radnym Wojciechem Rejteradą, że potrzebne są dokładne wytyczne:  

ile w szkołach odnoszących się do omawianego problemu jest klas, ile klas odejdzie,  

ilu nauczycieli uczy, na jakich są etatach, wówczas będzie można podjąć rozmowy. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

dodał, że dopiero wtedy będzie można wypracować i przedstawić konkretne pomysły  

na spotkaniach.  

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

jest zdania, że wszystkie te spotkania muszą odbyć się w niewielkich odstępach czasu, 

ponieważ do końca marca powinny zostać podjęte jakieś decyzje. 

 

Komisja (obecnych 7 członków) przyjęła wniosek, aby przygotować analizę prognozy 

przydziału godzin na rok szkolny 2019/2020 w szkołach Gminy Olecko. Ponadto Komisja 

wnioskuje o nawiązanie współpracy z powiatem w celu wsparcia nauczycieli Gminy Olecko  

w poszukiwaniu pracy, którzy stracą zatrudnienie spowodowane przekształceniami 

związanymi z Reformą Oświaty. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy w projekcie budżetu ujęte są dochody i wydatki związane z przejęciem dróg 

powiatowych. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, że po stronie dochodów ujmuje się kwoty w wyniku przejęcia dróg. Gmina 

będzie wydawała decyzje na umieszczenie urządzeń infrastruktury technicznej w pasie 
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drogowym, więc ta kwota będzie wyższa o ponad 200.000 zł. Wydatki to bieżące utrzymanie 

dróg, są zróżnicowane na przestrzeni ostatnich kilku lat, nawet 1.500.000 zł. Również Powiat 

przejmuje drogi Gminy Olecko, co zmniejsza koszty utrzymania dróg. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

spytał, czy w budżecie są ujęte fundusze na inwestycje dotyczące cmentarza komunalnego, 

ponieważ w 2018 roku zadanie „Remont ogrodzenia cmentarza komunalnego przy ulicy 

Gołdapskiej” zostało wycofane.  

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że z powodu braku zgłoszeń ze strony wykonawców fundusze na zadanie 

zostały wycofane. 
 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy będzie kontynuowany program wymiany pieców. 
 
Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 
powiedziała, że w 2018 roku Gmina Olecko ze środków własnych dołożyła 500.000 zł do 

Programu Ochrony Środowiska. Dofinansowanie objęło mieszkańców, którzy złożyli 

jednorazowo wnioski od 1 lutego do 30 kwietnia 2018 r. W projekcie budżetu Gminy Olecko 

na 2019 rok środki na dopłatę do wymiany pieców nie zostały zaplanowane. W budżecie 

państwa został ogłoszony nowy program i tam można kierować wnioski. 
 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

uważa, że należy rozważyć utworzenie pomocy mieszkańcom gminy w Urzędzie Miejskim  

w Olecku w wypełnianiu wniosków, ponieważ nie jest to proste. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, że odbyły się już pewne ustalenia z pracownikami Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska w tym zakresie. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

poparł Radnego Mariusza Miłuna i dodał, że każdy wydział w Urzędzie Miejskim w ciągu 

tygodnia mógłby pełnić dyżur 2-3 godziny w tygodniu, każdy w określone dni i godziny,  

by poświęcić czas mieszkańcom i pomóc w wypełnianiu dokumentacji. 

Zapytał, czy w mieszkaniach komunalnych, socjalnych piece zostały wymienione na gazowe. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że piece wymieniane są sukcesywnie w zasobach gminnych. W zadaniach 

inwestycyjnych na „Modernizację zasobów komunalnych” przeznaczono 270.000 zł (jako 

wydatek majątkowy na środki trwałe o wartości powyżej 10.000 zł) oraz w wydatkach 

bieżących (środek trwały poniżej 10.000 zł). 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

spytała, czy w budżecie ujęto środki na dofinansowanie remontu sali informatycznej  

z projektu unijnego na wniosek Gimnazjum Nr 2 w Olecku. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, że w ujętych w budżecie projektach unijnych Gimnazjum Nr 2 nie ma. Możliwe, 

że został złożony wniosek, natomiast gdyby wniosek uzyskał dofinansowanie, zostałby ujęty  

w budżecie. 
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Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zadał pytanie, czy w projekcie budżetu znajduje się przystąpienie do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Nocznickiego, ponieważ mieszkańcy przy  

ul. Zyndrama obawiają się pomysłu powstania wysokiego budynku w omawianej okolicy. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odparła, iż na miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego łącznie przeznaczono 

ponad 200.000 zł. Jeśli podjęte są uchwały Rady Miejskiej o przystąpieniu do planu,  

to można wyodrębnić środki na ten konkretny cel. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy w związku z wnioskiem klubu Radnych Mała Ojczyzna Olecko dotyczącym 

podwyżek płac dla najmniej zarabiających zostały podjęte jakieś kroki. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, że podwyżki zaplanowano zgodnie z wytycznymi – 2,3%. Realizacja zależy od 

kierowników jednostek. Jeśli podwyżki nie nastąpią w styczniu 2019 r., mogą wystąpić  

w późniejszym terminie w większej wysokości. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

dodał, że chodzi tu o najmniej zarabiających, np. woźni, palacze, konserwatorzy, którzy 

zarabiają najniższe krajowe. Trzeba zadbać o tych pracowników, godnie uposażyć. 

 

Członek Komisji – Jakub Dziubiński 

uważa, że w przyszłości nie będzie chętnych do wykonywania wymienionych zawodów, 

ponieważ młodzi ludzie nie będą chętnie podejmować się takiej pracy za najniższą krajową. 

Gmina będzie miała piękne drogi i obiekty, ale zabraknie pracowników.  

 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie ponowiła wniosek klubu radnych 

Małej Ojczyzny Olecko do projektu uchwały budżetowej Gminy Olecko na rok 2019 

dotyczący podwyżki wynagrodzeń dla pracowników samorządowych Gminy Olecko. 

Proponowano podwyżkę od stycznia 2019 r. w wysokości 150 zł miesięcznie  

do wynagrodzenia zasadniczego, która wystąpiłaby cyklicznie w ciągu trzech kolejnych lat, 

co skutkowałoby wzrostem płac o 450 zł. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, na co przeznacza się utrzymanie monitoringu – 180.000 zł. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że na usługę. Planowane jest ogłoszenie przetargu i wynajęcie firmy  

do prowadzenia nadzoru. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

stwierdził, że w Olecku są firmy ochroniarskie, gdzie pracownicy posiadają koncesje i może 

tacy pracownicy monitorowaliby miasto. Wiążą się z tym oszczędności dla miasta i dobrze 

wykonana praca. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

sądzi, że wydajność pracy takiego pracownika byłaby mała, obserwacja byłaby pobieżna. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

spytał, czy w związku z tym, że Gmina otrzymała duże środki finansowe na oświatę, wydatki 

bieżące zmniejszą się. 
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Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, iż dofinansowanie ze środków europejskich wynosi 5.720.000 zł rozłożone jest  

na 3 lata i nie zmniejszyły się wydatki bieżące.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zadał pytanie, czy rzeczywiście wzrosły rezerwy ogólne i celowe o 231%, wynosiła 320.000 

zł, a obecnie – 670.000 zł. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odparła, iż rezerwę ogólną Burmistrza uchwala Rada. Rezerwa od stycznia do września  

za 2018 r. została rozdysponowana, a procent wzrostu na 2019 r. odnosi się do planu na 30 

września 2018 r. Rezerwa Burmistrza na 2019 rok wynosi 670.000 zł, w tym ogólna 330.000 

zł, tj. tyle samo co na początku 2018 r. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy przewidziane są większe środki na transport zbiorowy. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, że na wykonanie planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu 

zbiorowego zaplanowano 20.000 zł. Natomiast wydatki na transport miejski w 2018 roku 

wyniosły 65.000 zł, w 2019 r. zaplanowano 100.000 zł. 

 

Członek Komisji – Jakub Dziubiński 

spytał, czy dofinansowanie do biletów komunikacji miejskiej dla mieszkańców zostanie  

na takim samym poziomie. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że dopłata wynosiła 0,90 zł, zwiększona została do 2,50 zł. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

w imieniu Radnego Ferdynanda Grodzickiego, czy były przetargi na odśnieżanie dróg  

na terenie Gminy Olecko. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odrzekła, że obecnie obowiązuje umowa do końca roku z wykonawcą z poprzednich 

sezonów, Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

oznajmił, że będąc zastępcą Burmistrza podczas posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty  

i Bezpieczeństwa przy Starostwie w Olecku we wrześniu powstał pomysł, aby miasto i gmina 

Olecko oraz Starostwo Powiatowe w Olecku co roku odkładało środki - np. 50.000 zł  

i zastanowienie się, w jakiej formie, gdzie składować i jak zapisać te środki. Po upływie 

kadencji uzbierałoby się blisko 400.000 zł, które Radni mogliby przeznaczyć na zakup nowej 

karetki w pełni wyposażonej, w Olecku jest tylko jedna karetka i bardzo dobry zespół 

ratowników. Rocznie 50.000 zł w skali budżetu Gminy to nie jest niemożliwy wydatek. 

Trzeba to potraktować jako inwestycję. Starosta Pan Marian Świerszcz wówczas przystał na 

tę propozycję. Obecnie trzeba ją ponowić. Prosił Komisję o poparcie pomysłu. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, że nie jest to niemożliwe, są wolne środki, nadwyżka z lat ubiegłych, jednak 

Burmistrz musi podjąć decyzję o przeznaczeniu tej kwoty na karetkę. 
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Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie przyjęła wniosek o pochylenie się 

nad pomysłem, aby miasto i gmina Olecko oraz Starostwo Powiatowe w Olecku co roku 

odkładało środki - np. 50.000 zł i zastanowienie się, w jakiej formie, gdzie składować i jak 

zapisać te środki. Po upływie kadencji uzbierałoby się blisko 400.000 zł, które Radni 

mogliby przeznaczyć na zakup nowej karetki w pełni wyposażonej, w Olecku jest tylko jedna 

karetka. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

poddała pod rozwagę, aby sesje rozpoczynały się o godzinie 14:00. 

 

Więcej pytań nie wniesiono.  

  

Opinia Komisji: 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji w Olecku (obecnych 6 

członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Olecko na 2019 

rok. 

  

Opinia Komisji: 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji w Olecku (obecnych 6 

członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2019 - 2028. 

 

Na tym punkt zakończono. 

  

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Sprawy wniesione zostały przekazane Radnym drogą elektroniczną.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne Wnioski. 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 14 grudnia 2018 r., zgłosiła następujące wnioski: 

 aby przygotować analizę prognozy przydziału godzin na rok szkolny 2019/2020  

w szkołach Gminy Olecko. Ponadto Komisja wnioskuje o nawiązanie współpracy  

z powiatem w celu wsparcia nauczycieli Gminy Olecko w poszukiwaniu pracy, którzy 

stracą zatrudnienie spowodowane przekształceniami związanymi z Reformą Oświaty; 

 ponowiła wniosek klubu radnych Małej Ojczyzny Olecko do projektu uchwały 

budżetowej Gminy Olecko na rok 2019 dotyczący podwyżki wynagrodzeń dla 

pracowników samorządowych Gminy Olecko. Proponowano podwyżkę od stycznia 

2019 r. w wysokości 150 zł miesięcznie do wynagrodzenia zasadniczego, która 

wystąpiłaby cyklicznie w ciągu trzech kolejnych lat, co skutkowałoby wzrostem płac 

o 450 zł; 

 o pochylenie się nad pomysłem, aby miasto i gmina Olecko oraz Starostwo 

Powiatowe w Olecku co roku odkładało środki - np. 50.000 zł i zastanowienie się,  

w jakiej formie, gdzie składować i jak zapisać te środki. Po upływie kadencji 

uzbierałoby się blisko 400.000 zł, które Radni mogliby przeznaczyć na zakup nowej 

karetki w pełni wyposażonej, w Olecku jest tylko jedna karetka.  
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Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

                                                                                                

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Grzegorz Kłoczko 

Przewodniczący Komisji 

 

Anna Kaczor 

 

 

 

Protokołowała 

 

Barbara Skarżyńska 

 

 

 

            

                                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        

 

 

 


